



Protokoll styrelsemöte S08 2016-03-08

Närvaro:	Martin Johansson	Ordförande
	Robin Timan	Propagandamästare, tillika sekreterare
	Anna Lissborg	Källarmästare
	David Norrestam	Överphös
	Sara Lindgren	Programmästare
	Nick Persson	Cafémästare
	Måns Ansgariusson	Sexmästare
	Ludvig Eriksson	Skattmästare
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig
	Filippa de Laval	Kårkontakt TLTH
	Peter Seimar	
	David Larsson	
	Rasha El-Manzalawy	

- §1 OFMÖ Ordförande Martin Johansson förklarade mötet öppnat klockan 12:09.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera Peter Seimar, David Larsson, och Rasha El-Manzalawy.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll för S07.
- §6 Information från Kåren Filippa informerade om Puben Puben imorgon, det ligger en enkät ute om kårhuset som ska byggas om p.g.a bygge av spår-vagn, även enkät om transparens och kommunikation, det är också dags att nominera till pedagogiska priset.
- §7 Information från PLD PLC Amelia var ej närvarande. Anna informerade att PLC är bekymrade över ettornas endimresultat och att om vi har idéer så ska vi framföra dem.
- §8 Kollegieinfo **OK**
Resultat från psykosocial enkät redovisades. CRQ-överenskommelsen skrevs på. Förslag om styrelseworkshop där alla styrelser ska jobba med case och eventuellt fest på kvällen. Tour de Styrelse har bytt datum till 13/5.
Café
Caféfesten har flyttats till 17/5.



- §9 E-vote E-sek har lagt upp systemet de använder på github och de påstår att det har förkortat deras möten med 2-2½ h. Man får en personlig kod när man går in till mötet och sen en kod för varje val som bara gäller en kort tid. Mötet **beslöt** att det ska testas och att det läggs som beslutsuppföljning till S09 med Anna som ansvarig.
- §10 Gemensam värdegrund Martin informerade att det tagits upp på OK. Förslaget är att en arbetsgrupp ska ta fram en gemensam värdegrund för sektionerna. Martin undrar om någon är intresserad av att vara med. Ingen intresserad fanns.
- §11 Beslutsuppföljning **Köksfläkt**
Mötet diskuterade olika lösningar. David förslår kolfilterfläkt. Mötet **beslöt** att skjuta på det till S10.
- §12 Utskottsrapporter Finns på driven. Marcus hade ej skrivit så han informerade att näringsliv har paus.
- §13 Ekonomisk status Ludvig informerade att vi gör av med mycket pengar just nu, han inväntar pengar från teknikfokus, och att vi måste bli bättre på att lämna in fakturor i tid.
- §14 Val av funktionärer Inga personer valdes in.
- §15 Övrigt Anna undrade om man kan hyra ut bord, David informerade att det går som en extern uthyrning.
- Ludvig föreslog ett system för att checka in och ut våra nya högtalare. Mötet **beslöt** att en lapp på dörren ska sättas upp och att de ej ska hyras ut utan endast är för sektionen.
- Ludvig undrade om iDét under tentaveckorna. Mötet **beslöt** att ingen högljudd aktivitet får förekomma innan kl 19 samt att efter kl 19 krävs godkännande från de andra som eventuellt är närvarande. En lapp ska sättas upp.
- David Larsson föreslog att lägga pengar i en fond som är öronmärkta för specifika saker. F-sek har ett sådan fond, Martin ska höra med dem. Detta kan eventuellt bli en proposition från styrelsen där sektionsmötet får bestämma vilka dessa specifika saker ska vara.
- §16 Meddelanden Måns meddelade att han vill att källarmästeriet ska serva kylen Sara meddelade att det har mätts om under baren och kylen får plats.
- §17 OFMA Ordförande Martin Johansson förklarade mötet avslutat kl 12:45



Mötessekreterare

Justeras

Robin Timan
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Martin Johansson
Ordförande